Bitter Developing A Lifestyle www.BIXET.tech

إيش هيا "بيكْسِّت" وإيش أسلوبها ...

أول شي إحنا مؤسسة ١٦, تقنية معلومات يعني. وشغالين في جدة وبنخدم المملكة العربية السعودية على طريقتنا. وإحنا هنا في بيكست مؤمنين بالمستقبل ومتفائلين بيه كثير, وبكل الفرص الموجودة فيه. عشان كدا أتبنينا أسلوب حياة عصري, مبدع, طموح وصحي, ونبغى ننشره للعالم لكن أول شي في السعودية. ولهذا السبب إحنا حنفضل نطور من نفسنا أكثر وأكثر ألين نحقق هدفنا ونعيش حلمنا. وجزء كبير من هذا الحلم هوا الحب! إحنا مرة نحب نبرمج ونطور ونصمم وكمان نحبك إنت!! إيوا نحبك ونحب عملك كمان, عشان كدا حنسوي كل شي نقدر عليه بعد مشيئة ربنا عشان نخلي شغلك يتميز بين منافسينك, بهذه الطريقة إحنا نساعدك ونساعد نفسنا كمان. ومع حلم وهدف زي كدا, إحنا وبكل فخر نقدم خدماتنا كلها مع ضمان إنها تكون متجاوبة, مبتكرة, مدعومة ومحسنة بشكل كبير.

خدماتنا في بيكست

إحنا مؤسسة IT يعني تقنية معلومات ومرة نحب الشي دا. عشان كدا مركزين على تطوير البرمجيات والويب والتصميم الجرافيكي. والتسويق الرقمي يعتبر لازم منه في أي مشروع هذه الأيام, ولله الحمد قدرنا ننجح فيه.

تطوير البرمجيات

تطبيقات iOS وتطبيقات Android وحتى برامج الكمبيوترات. إحنا بعون الله نقدر نطور ونبرمج كل هذه الأنواع من البرمجيات بالطريقة الصح وباللغة حقتها. وبرضو لأننا بنعتمد على أخر تقنيات التطوير البرمجي وعلى تصاميمنا الحلوة والمميزة.

تطوير الويب

تطبيقات الويب, المواقع الإلكترونية بكل أنواعها وبرضوا المتاجر الإلكترونية. هذه كل أنواع تطوير الويب إللي إحنا نقدر نسويها بأحسن جودة. وبرضوا عندنا أسماء النطاقات والإستضافة وحسابات البريد الإلكتروني المخصصة للأعمال.

تصميم الجرافيكس

طيب, أول شي لازم تعرف إنو التصميم شي لا يستهان بيه أبداً, ويعتبر شي جداً مهم لنا. لأنو يشرح فكرتك بصورة مرة حلوة. غير كدا التصميم يخلي للحياة معنى. عشان كدا إحنا في بيكست نسوي كل أنواع خدمات التصميم ومونتاج الفيديو.

التسويق الرقمي

أيام التسويق القديم معدودة, كل شي بيتطور. التسويق الرقمي أثبت نفسه أكثر من مرة إنه أفضل من مجرد ورقة عادية. عن طريق حسابات شبكات التواصل الإجتماعي والحملات الرقمية. وكمان عن طريق تسويق المحتوى وإدارة الحسابات.

More about BIXET lifestyle

Here at BIXET we believe in the future and the opportunities that come with it, Therefore we adopt a creative, healthy and ambitious lifestyle and we want to spread it to the world but first in the Kingdom. This is why we will keep improving our self continuously till we achieve our dream. And a huge part of our dream is love. We love developing, coding, designing and you. Yes, we love you and your business too, this is why we will do everything we can to make your business stand out from your competitors, this way we help you and our self too. With such a goal and dream, we proudly provide our services with a guarantee that they all will be RESPONSIVE, INNOVATIVE, SUPPORTIVE & PERFECTIVE.

BIXET SERVICES

We are an IT establishment, and we love it. So we focus on software development and creative designing. The digital marketing is a must in any successful process nowadays, and we managed to ace it

SOFTWARE DEVELOPMENT SERVICES

iOS applications, Android applications, and even desktop software. We do develop all those kind of software in the right way they should be developed using the native language for each. And adopting the latest developing technology with awesome layouts.

WEB DEVELOPMENT SERVICES

Web applications, Static websites, Dynamic websites, and e-commerce websites. those are all the types of web development and we do it all. We even have hosting and domain names.

DESIGNING & MEDIA SERVICES

Well, Designing is not something you should underestimate. it makes good software better and expresses your ideas into a visual charming way. Plus it gives life a beautiful meaning. This is why we do all creative designing and media productions services.

DIGITAL MARKETING

The days of the old marketing are counted these days, everything is going to the next level. Digital marketing had proved itself on multiple occasions that it is better in every way than a piece of paper.

صفحة فارغة Blank Page

صفحة فارغة Blank Page